
 

 

                         Z Á P I S 
z 20.  jednání Výboru pro dopravu ze dne 12. 11. 2024 

Dne 12. 11. 2024 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeného 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

Místo jednání: Svět záchranářů  - Centrum zdraví a bezpečí, Západní 1822, K. Vary   

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:15 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička, Petr Dohnal, Bc. Petr Vrba, Vlastimil    

                           Lepík, Jan Fikrt Dis. 
 

Omluveni:        Martin Jícha  

Host:   Martin Dušek, 1. náměstek primátorky, Lukáš Hutta, výkonný manažer  

 

Program:   

1. Zahájení 
2. Centrum bezpečí  

3. Různé 
 
 
1. Zahájení 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu, které se uskutečnilo v Centru zdraví a bezpečí. 
 

Schválení programu 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 20. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal, Bc. Petr Vrba, Jaroslav Hrdlička,  Vlastimi Lepík, Jan 

Fikrt, Dis. 

 

proti: -  zdržel se: nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Centrum zdraví  

Pan Lukáš Hutta seznámil přítomné s koncepcí a vývojem centra které je zaměřeno na děti a 

studenty.  Zájem stoupá i ze strany firem a občanů. Centrum nabízí vzdělávací programy, 

které jsou pro školy zdarma.    

V centru se učí jak se zachovat při nehodách, požáru a jiných krizových situacích, jak si 

přivolat pomoc a jak reagovat v prvních minutách mimořádné situace. Areál tvoří několik 

specifických budov včetně improvizované nemocnice, policejní služebny, hasičské stanice, 

které jsou vybaveny odpovídající technikou pro věrnou simulaci rizikových situací včetně 

interaktivních simulátorů a trenažérů. Součástí areálu je moderní dopravní hřiště s železničním 

přejezdem a další venkovní lokality pro simulaci rizik ve venkovním prostředí.  

 



 
V současné době se připravuje rozšíření areálu v rámci dotačního programu. Personálně  

centrum zajišťuje svoji činnost 5  pracovníky na stálý pracovní poměr  65 externími lektory.  

  

V odpovědích na dotazy  sdělil pan Hutta: 

-  na problematiku měkkých cílů se chystá koncepce pro dětskou populaci,  

- centrum pořádá i seniorské akademie na různá témata, např. kyberprostor a další speciální 

programy dle požadavků, 

- školení dětí v oblasti dopravy je tzv dobrovolné a 90 procent kapacity čerpají žáci 4. tříd 

z celého kraje. Obrovský zájem je o „Dopravku pro mládež“, která je určena žákům II. stupně 

a také o autoškoly, kde jsou ukázkové hodiny.   

Pan Dušek požádal pana Huttu, aby pro potřeby města předložil tabulku s přehledem 

financování centra  městem a krajem s vyjádřením podílu čerpání finančních prostředků ve 

vazbě na financování.  

Na závěr pan Hutta provedl účastníky jednání areálem centra a předvedl jim i praktické 

ukázky.  

 

3. Různé 

Předsedkyně výboru navrhla, aby se další jednání konalo až v lednu. 

Usnesení:  

Členové výboru návrh schválili.   

pro:   Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička, Bc. Petr Vrba, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt  Dis. 
 

- proti: -  zdržel se:  -                 nehlasoval: -  

                                 Usnesení bylo přijato. 

 

Závěrem p. Mgr. Žáková poděkovala všem přítomným za účast.   

 

 

 

Příští jednání Výboru dopravy zastupitelstva města Karlovy Vary se uskuteční 

dne  14. 1. 2024 od 15.00 h  v zasedací místnosti  v 5. patře Magistrátu města 
Karlovy Vary, Moskevská ulice. 
 

 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            
Dne: 12. 11. 2024 
 

 

Mgr.  Hana Žáková, 
Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 
 
 
 

 


